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Den Norske Alpakkaforening 
ÅRSMØTE for 2023 - Referat 

Tid 10.02.2024 kl. 12:00 – 17:00 

Sted Fysisk møte på Kløfta klubbhus.  

 Årsmøtet gikk over i medlemsmøte med innlegg av 

Nina Alsborn fra Nordenfjeldske Fibershed 

 (https://www.fibershed.no)  

Hun snakket om samarbeidsprosjektet Tekstilbønder og 

motelandbruk: Ny giv for lokal utnyttelse av alle 

landbrukets ressurser. Målet for prosjektet er å bygge 

nettverk gjennom hele den tekstile verdikjeden som 

synliggjør norsk landbruk som tekstilleverandør, fra gård 

til gode klær og tekstiler. Dette prosjektet har de fått 

støtte til fra Landbruksdirektoratet. Det er det første 

prosjektet som ikke handler om mat, som får støtte.  

 Felles middag om kvelden på Lily Country Club. 

Referent: Anne Været  

Antall til stede: 14 

 

Sak Beskrivelse 

 Innkalling og dokumenter som skulle behandles var sendt ut på forhånd til 

alle medlemmer.  

Britt Vangsnes ønsket velkommen. 

1 Valg av møteleder 

Arild Stenbråten var foreslått og ble enstemmig valgt av Årsmøtet. 

2 Valg av referent 

Anne Været var foreslått og ble enstemmig valgt av Årsmøtet. 

3 Valg av to protokollvitner 

Cecilie Haaland og Bjørn Brændshøi ble enstemmig valgt av Årsmøtet. 

4 Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble enstemmig godkjent av Årsmøtet. 

5 Godkjenning av dagsorden 

Dagsorden ble enstemmig godkjent av Årsmøtet. 

6 Opprop og godkjenning av stemmeberettigede 
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Alle de fremmøtte hadde skrevet seg på liste. Kassereren sjekket om 

medlemsavgift var betalt.  

7 Godkjenne årsmelding fra styret 

De viktigste punktene i årsmeldingen ble gjennomgått av styret i fellesskap. 

Flere komiteer har vært aktive og både styremedlemmer og vanlige 

medlemmer har deltatt. 

Fiberkomiteen v/Arild Stenbråten vil følge opp et klippekurs på 

folkehøyskolen på Gol som settes i gang til høsten. 

Styret vil også holde kontakt med Nina Alsborn i Nordenfjeldske Fibershed. 

Hun ønsker å kartlegge hvilke fiberprodukter de forskjellige gårdene i 

Norge har tilgjengelig både når det gjelder sau og alpakka. 

Det skal jobbes videre med en komite for markedsføring. Alpakkaens dag 

har vært foreslått. 

De andre komiteene; Forhandlingsutvalget, Utstillings-, ABC- og Web-

komiteen vil også fortsette arbeidet. 

 

Årsmeldingen ble enstemmig godkjent av Årsmøtet. 

8 Regnskap 2023 og budsjett 2024 

Regnskap 2023 og budsjett 2024 ble vist og kommentert av Anita Matiko 

Madsen. En stor utgiftspost har vært innkjøp av ny tilhenger til lagring og 

transport av utstyr som er nødvendig til utstillingene. Innkjøpet har vært 

diskutert i styret. Begrunnelsen er at den gamle tilhengeren var for liten og 

at leie av lager og transport av utstyret på sikt også vil bli dyrt.  

Det har vært en stor engangs datautgift til Dyrehelse/smittevernkurset for 

kamelider. Kurset kan nå kjøpes av foreningen og vil gi oss inntekter. 

Kr 100 000 ble satt over på en rentebærende konto i mars 2023. 

 

Regnskap 2023 og budsjett 2024 ble enstemmig godkjent av Årsmøtet. 

Revisors beretning ble lest og enstemmig godkjent av Årsmøtet. 

9 Fastsette kontingent for 2024 

Forslag fra styret om å ikke øke kontingenten.  

Dette ble enstemmig godkjent av Årsmøtet. 

10 Behandle saker foreslått av styret/medlemmer 

Det var kommet inn 2 saker. 

Sak 1 fra styret.  

Endring av honorar til styret og utstillingskomiteen,  

§7 Tillitsvalgtes godtgjørelse.  

Styret foreslår å endre teksten i vedtaket fra Årsmøtet for 2022 om 

honorar. Da ble det vedtatt et fast honorar til styremedlemmer og 

medlemmer av utstillingskomiteen istedenfor at Årsmøtet hvert år måtte 

stemme over om honoraret skulle utbetales til styreleder og utstillingsleder.  

Begrunnelse for forslaget:  
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Utstillingskomiteen består av mange medlemmer med svært varierende 

oppgaver, det er derfor vanskelig å vurdere hvem som har bidratt mye eller 

lite. Dessuten har utstillingene vært holdt ulike steder, og antallet 

medlemmer kan bli mange. I utgangspunktet er alle oppgaver i foreningen 

basert på frivillig dugnadsarbeid, men utstillingsleder har et stort ansvar og 

mye arbeid med organisering av utstillingene. Dette bør påskjønnes. 

Styreleder har større ansvar enn de andre medlemmene i styret, honoraret 

bør gjenspeile dette og være likt som honoraret til utstillingsleder. Det kan 

også være vanskelig å skille på størrelsen av arbeidsoppgavene til de andre 

styremedlemmene, derfor bør honoraret til disse være likt.  

 

Styrehonorar:  

Nåværende tekst: «Styreleder: kr. 3000,00 Nestleder: kr. 2500,00 Sekretær: 

kr. 2500,00 Kasserer: kr. 2500,00 Styremedlem: kr. 2000,00 Varamedlem 

får kr. 100,00 for de møtene som han/hun stiller for et styremedlem.»  

Ny tekst: «Styreleder: kr. 5000,- De andre 5 styremedlemmene får kr 

2000,- hver. Varamedlem får kr. 100,00 for de møtene som han/hun stiller 

for et styremedlem.»  

 

Utstillingshonorar  

Nåværende tekst: «Honoraret, kr 10000,00 til utstillingskomiteen deles likt 

mellom medlemmene, med unntak av leder. Lederen bør ha kr 1000,00 mer 

enn de andre i komiteen grunnet større ansvar.»  

Ny tekst: Utstillingshonorar «Honoraret, kr 5000,- utbetales til leder av 

utstillingskomiteen. Dersom det er forskjellige ledere vår og høst, deles 

honoraret på disse. 

 

Styret i Den Norske Alpakkaforeningen. 

 

Forslaget ble vedtatt med virkning fra året 2024. 

 

Sak 2 fra medlem 

Saker til Årsmøte 2023 - Utstillingsregler Følgende endringer foreslåes i 

utstillingsreglene:  

Kapittel 5.4.1 Foreslått nytt punkt: 6. For alpakkautstillinger på høsten 

(«shortfleece») utgår aldersklassen junior med tilhørende premieringer. 

Begrunnelse: Det er ikke ønskelig at foreningen skal oppfordre til og 

premiere dyr født i vinterhalvåret.  

 

Kapittel 6.5.2.3 Beste nye oppdretter Foreslått endring i tittel: Endre 

ordlyden fra «oppdretter» til «utstiller». Det er utstilleren av alpakkaen som 

skal motta poengene.  
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Gammel tekst: «Utstillingsarrangør må definere kriteriene, som for 

eksempel hvor mange aktuelle kandidater som må til for at premien skal 

deles ut.» Foreslått ny tekst: «Utstillingsarrangør definerer reglene og 

poeng-modell. Disse må annonseres samtidig som det åpnes for 

påmeldinger til utstillingen.»  

 

Kapittel 6.5.2.4 Beste lille/store oppdretter Foreslått endring i tittel: Endre 

ordlyden fra «oppdretter» til «utstiller». Det er utstilleren av alpakkaen som 

skal motta poengene. Gammel tekst: «I så fall må kriteriene være avklart og 

annonsert på forhånd, f.eks. hvor mange dyr oppdretteren må stå som 

oppdretter av i Norsk Alpakkaregister for å falle innenfor lille/store. 

Utstillingsarrangør definerer reglene og poeng-modell og må annonsere 

disse samtidig som det åpnes for påmeldinger til utstillingen.» Foreslått ny 

tekst: «Utstillingsarrangør definerer reglene og poeng-modell. Disse må 

annonseres samtidig som det åpnes for påmeldinger til utstillingen» 

 

Christiane Moskaug og Bjørn Brændshøi  

 

Det ble foreslått at tekstene på påmeldingsskjemaet også ble endret fra 

oppdretter til utstiller. 

 

Forslaget ble vedtatt. 

 

I forbindelse med behandling av saken, ble det stilt spørsmål om fargen til 

multiklasse kunne beskrives mer i detalj. Generelt skal alle dyr der man er 

usikker på hvilken klasset det skal stilles i bli fargesjekket ved ankomst på 

utstillingen.  

Hvis man ønsker endring av tekst i fargen til multiklasse, kan det bli en sak 

på neste Årsmøte. 

 

Vi snakket også om å endre ordet grimeutstilling til alpakkautstilling.  

Ordet short-fleece er det vanskelig å finne et godt norsk ord for.  

Disse endringene i utstillingsreglene må evt. også komme som sak til neste 

Årsmøte. 

11 Valg 

Leder av valgkomiteen, Asbjørn Nubberud, presenterte valgkomiteens 

innstilling: 

Styreleder for 2 år, nåværende: Britt Vangsnes  

• Tar gjenvalg for 1 år 

Nestleder for 2 år, nåværende: Arild Stenbråten 

• Ikke på valg 

Styremedlem for 2 år, nåværende: Anne Været 
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• Ikke på valg 

Styremedlem for 2 år, nåværende: Anita Matiko Madsen 

• Tar gjenvalg for 2 år 

Styremedlem for 2 år, nåværende: Aril Steinsland 

• Ikke på valg 

Styremedlem for 2 år, nåværende: Christiane Moskaug 

• Tar gjenvalg for 2 år 

Varamedlem for 1 år, nåværende: Victoria Rasmussen 

• Forslag: Cecilie Haaland 

Revisor for 1 år, nåværende: Olav Reidar Haugen 

• Tar gjenvalg 

Nytt medlem til valgkomiteen (Asbjørn Nubberud går ut, Alexandra 

Martinsen rykker opp som leder) 

• Forslag: Line Werner Kolstad 

 

Alle forslagene ble enstemmig vedtatt av Årsmøtet. 

  

Nytt styre i 2024:  

Styreleder: Britt Vangsnes 

Nestleder: Arild Stenbråten  

Styremedlem: Anne Været    

Styremedlem Anita Matiko Madsen  

Styremedlem: Aril Stensland 

Styremedlem: Christiane Moskaug 

Varamedlem: Cecilie Haaland  

Ny valgkomite i 2024: 

Alexandra Martinsen- leder 

Margunn Koller Eggum 

Line Werner Kolstad 

Revisor i 2024 – Olav Reidar Haugen 
 

Styret konstituerer seg på første styremøte etter Årsmøte. 

 

 

Referatet er gjennomgått og godkjent 

 

Dato:…………………………………   Dato:…………………………… 

 

…………………………………………   …………………………………… 

Cecilie Haaland    Bjørn Brændshøi 


